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pra neesecutărei legei pentru î n fi i nţarea docurilor şi antre
positelor la Galaţi.  

Dupe o l ungă discuţiune, comitetul decide că cuvintele 
rostite în cameră neputând atinge corpul de ingineri,  tre
cerea la ordinea zilei.  

Sum arul ş e dinţelor adun ărel g e n erale 

In şedinţa d e  l a  �ie , adunar�a încuviinţează s u
marul procesului verbal al adunărei generale din ' 8130 De
cembrie i 884 . 

Primeste demisiunea d-lui societar O .  Popescu din func
ţiunea de vice-preşedinte , şi procede prin buletin la înlo
cuirea sa,  se alege d. G. Mănescu ca vice-preşedinte. 

Se votează apoi asupra propunerilor comitetului de ad
mitere de membri noi ş i  se primesc. 

D-nii N icolae Hârjeu,  inginer 
» Atanasie Bolintineanu, inginer 
n Mihail Bădulescu,  inginer 
n I l ie  Tănăsescu, i nginer . 

membri societari ,  şi d .  colonel Carp , membru asociat. 
Se dă citire scrisorei d-lui membru Făgărăşanu, şi adu

narea decide să se trimită propunerea în  desbaterea co
mitetului. 

D. preşedinie împărtăşeşte apoi adună.re!, că primul nu
mer a.I buletinului a apărut şi că curând se va împărţi d-lor 
.membri ai societliţei. 

In  şedinţa din 17 Fevruarie ,  adunarea aprobă sumarul 
procesului-verbal din şedinţa precedentă. 

Se dă apoi cuventul d-lui Puşcariu, care î ntreţine socre
tatea asupra sistemului d-sale de cale metalică, stabilind 
tot de odată un paralel cu sistemele de aceiaşi natură deja 
existente .  

Du pe ascultarea conferenţei, societatea prin d .  preşedinte 
felicită pe d.  conferenţionar pentru comunicările sale inte
resante", şi decide a trimite lucr.area în studiul unei comi
siuni ,  compusă din : 
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D-nii ' p i ridon Yorceanu 

., C .  Mănescu 

„ A . . ali gny 

,. 
,,  

. M irone cu 

Căpitan C6ndă. 

Şedinţa d i n  3 Martie.  

' e  aprobă procesul-vP.rbal al edinţei p1·ecedente e 
primesc ca membrii  ocietari 

D-nii I .  Min u ,  a rchitect 

u Al. Mareş, inginer, 

şi  ca membrii a ociaţi : 

D-nii  Maior rămătice c u  

» . A .  rapelianu 

D.  F gără anu î ntreabă bi uroul ce s'a lfăcut cu propunere a  

sa p r e  i ntată adunărei a u p r a  incidentului d i n  cameră de 

l a  31  Ianuarie . 

D. preşedinte re. punde că com itetul a tudţat propunerea 

şi  convi ngându-se că corpul de i ngineri nu a fost atins prin 

c uvintele ro tite în adun area deputaţilor ş i  societatea po

litechnică în ă i mai puţi n ,  ' ::i.  trecut l a  ordinea zilei .  
Adunarea a cultând deci  iunea luată de comitet asupra 

p ropunerei  d-lui Făgărăşan u i aprobâ.nd'o a trecut la  ordi
nea giler. 
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